
Van: xxxx 
Verzonden: woensdag 17 februari 2021 18:47 
Aan: Paul Hospers <P.Hospers@Dekkergroep.nl>; Gaston Graaf <G.Graaf@maasdriel.nl> 
Onderwerp: enquete klankbordgroep 
 
Beste Paul en Gaston, 
 
Met het bestuur van de dorpsraad Alem hebben we de enquête bekeken. 
Wij vinden het in dit stadium nog veel te vroeg om deze enquête in te vullen. 
We moeten nu al aangeven wat we eventueel willen aanpassen of veranderen in de omgeving van 
ons dorp, terwijl het plan voor Ontzanding & Masterplan Maas pas in de onderzoeksfase zit. 
Daar komt bij dat het merendeel van de inwoners ontzanding niet ziet zitten.  
De dorpsraad probeert zo goed als mogelijk de belangen van de inwoners te behartigen. Wij vinden 
het dan ook niet passen om mee te werken aan iets wat tegen de wensen van de inwoners indruist. 
Als we in het stadium belanden dat ontzanding onontkoombaar is, dan is er nog tijd voldoende om 
de wensen van de inwoners in te brengen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Gerard van Mook 
Voorzitter dorpsraad Alem 
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